

## TAIPEI DANGDAI COVID19 REQUIREMENTS & VISITOR ENTRY POLICY

### Response to Covid19

The health and safety of our guests, exhibitors and staff is our main priority. We are committed to ensuring that your experience at Taipei Dangdai is as safe as possible, and for this reason, we have implemented significant health and safety measures to minimize COVID-19 related risk to visitors, galleries, and staff. These are as follows:

- Advance booking to the fair is highly encouraged.
- Timed-ticket entry will allow for a measured visitor flow, as well as wider aisles to ensure a comfortable distance between visitors.
- Queue lines will be socially distanced with 1.5m between visitors.
- 1.5m will be kept between tables in all food and beverage areas and perspex screens are on all tables to protect our guests when dining.
- Any persons with a temperature over 37.5 °C are not allowed to enter.
- All persons on at Taipei Dangdai must always wear a face mask; Taipei Dangdai will provide a face covering to anyone that doesn't have one.
- Please sanitize your hands before entry to the fair. Hand sanitation stations are located across the Fair. We strongly encourage you to use these.
- Taipei World Trade Center's ventilation system filters ambient air throughout the Fair.
- Increased cleaning throughout the day and a daily deep sanitation will be in place across the Fair.
- High touch surfaces in public areas and seating will be cleaned every 30 minutes.
- The team is always closely in touch with CDC and TAITRA ensuring we are adhering to the latest regulations at all times.
- Please note there are additional requirements for those participating in the fair. Please contact the organisers for more information.

## Visitor Information

### Food and Beverage

- We request that you do not bring your own food and beverage into the venue.

### Luggage

- Backpacks, suitcases and trolleys of any size, large umbrellas, and recreational wheeled devices (e.g Segways, Scooters etc) are not allowed in the Fair and will need to be checked into the Coat & Bag Check. Taipei Dangdai is not liable for stolen items and/or any items deposited in the Coats & Bag check areas.

### Cameras

- Cameras no larger than 6" x 5" x 3" (16 cm x 12 cm x 8 cm) in size are permitted. One lens, no more than 80mm in focal length, is permitted. The following items are prohibited: medium or large-format cameras, super-zoom or telephoto lenses, flashes, extendable camera devices (e.g. monopods, tripods, selfie sticks, etc.), drones and video recording. Any device that does not comply with this policy will be prohibited. Personal / non-professional use photography is permitted, only if conducted without disruption to the galleries or visitors, and with the safety of the artworks in mind. Press and promotional photography and filming will be taking place within the fair.

### Advertising & Promotion

- Attendance at the fair implies permission for your image to be used for non-commercial purposes (including media reports.) The distribution of flyers and any other marketing materials is subject to authorization. Unauthorized distribution will result in the visitor being asked to leave the fair and removal of all materials.

### Smoking

- Smoking or vaping is not permitted within the venue.

## 台北當代藝術博覽會防疫指引與觀眾須知

### 防疫指引

我們的觀眾、參展畫廊和工作人員的健康與安全，是我們至上的優先考量。我們致力於維護台北當代的觀眾一個安全的參觀體驗，因此，我們施行一系列措施降低新冠肺炎的傳染風險：

- 會展鼓勵網上預先訂票，以控制人流。
- 會展施行入場分流，控管會展容留人數，並拓寬走道，確保空間寬敞舒適。
- 排隊空間會以 1.5 公尺社交距離間隔。
- 餐飲區會施行 1.5 公尺社交距離及隔板，以保護用餐賓客。
- 入場體溫超過 37.5 度者，將勸導離場。
- 觀眾請務必全程配戴口罩；主辦單位亦會提供口罩備用。
- 進場前請使用手部消毒液。會展各處也設置手部消毒處，請頻繁使用。
- 確保台北當代世貿中心通風設備運作正常。
- 加強每日清潔消毒工作的次數與強度。
- 公共區域多人觸摸的物品以及座位，每 30 分鐘將消毒一次。
- 會展設有防疫小組，在布展、撤場以及會展期間，確保所有防疫政策正確執行。
- 會展與疾管署和外貿協會充分溝通，確保防疫指引內容正確且隨時更新。
- 會展工作人員須遵守其他規定，請聯繫主辦單位取得更多資訊。

## 觀眾須知

### 餐飲

- 請勿攜帶個人食物飲料入場。

### 行李

- 背包、行李箱及推車，不論尺寸，均不得入場，大型雨傘以及附輪器材(電動車、滑板車)亦不得入場，上述物品需寄放於入口處的寄物處。寄物處僅供寄放，台北當代不對任何寄物品負保管責任。

### 攝錄影

- 相機超過下述尺寸不得入場 (16 cm x 12 cm x 8 cm)。鏡頭焦距超過 80mm 不得入場。下列物品禁止入場：中型或大型相機、超廣角相機、遠攝鏡頭、閃光燈、攝影器材延長桿 (例如腳架、自拍棒)，無人機以及錄影設備，任何不符合會場規定的器材不得入場。個人/非專業用途之攝影得在不影響參展藝廊及觀眾、注意展品安全的前提下進行。場內將有媒體活動、宣傳用攝影及錄影。

### 廣宣

- 出席本會展即等同於您同意您的影像得在非商業的用途中做使用 (包含媒體報導)。任何傳單或其他行銷用資料須經授權才得於會場內發送。未經授權私自發送傳單，主辦單位將請求離場並且清除、帶走所有行銷用資料。

### 禁菸

- 會場內一律禁止香菸及電子菸。